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Protokoll från pensionärsrådets möte den 7 mars 2011 

 

 
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 

 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

 Bror Lord PRO Farsta centrum 

 Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

   

Ersättare Harry Wikner PRO Hökarängen 

 Asta Westerlund PRO Sköndal 

 Inger Sjöberg  PRO Farsta centrum 

 Ove Svensson SPF Farsta 

   

Förhinder Sture Simonsson SPF Sköndal 

   

   

Tjänstemän Ingrid Friberg avdelningschef 

 Lilian Cornale  (§ 3) biträdande enhetschef vid 

Edö servicehus 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Barbro Karlsson, ordförande 

 

 

 

 

Justeras:   

  Stig Åström, vice ordförande 

 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 

och vice ordförande Stig Åström. Justering sker onsdag den 9 mars. 

 

§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 7 februari 2011 anmäldes. 

Följande korrigering gjordes: Mary Andersson har lämnat rådet – hennes 

namn utgår på framsidan. Harry Wikner är ersättare i rådet sedan årsskiftet 

och var närvarande vid mötet – hans namn läggs till på framsidan. 

(Sekreteraren försäkade att Mary inte har rapporterats som närvarande och 

har alltså inte felaktigt fått arvode. Harry har rapporterats som närvarande 

och kommer att få arvode. Arvodet betalas dock ut senare än vanligt 

eftersom sekreteraren var sjuk i samband med förra sammanträdet.) 

 

§ 3 Presentation av verksamheten vid Edö vård- och omsorgsboende  

Rådet höll sitt möte på Edö vård- och omsorgsboende. Mia Hakeros, 

biträdande enhetschef vid gruppboendet, visade lokalerna och därefter 

berättade Lilian Cornale, biträdande enhetschef vid servicehuset, mer om 

den dagliga verksamheten på de olika enheterna. Rådet tackade så mycket 

för ett intressant studiebesök. Det bestämdes att Bror Lord och Stig Åström 

bjuds in till den referensgrupp som är tänkt att bildas, bland annat för att 

ersätta det tidigare förtroenderådet. 

 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 17 mars 2011 

Ärende nr 1: Anmälan av medborgarförslag om bullerbekämpning vid 

Nynäsvägen och Tyresövägen/Örbyleden 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 2: Anmälan av medborgarförslag om pyramid med lägenheter 

vid Farsta sim- och idrottshall 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 3: Svar på medborgarförslag om vikingaby vid Farsta 

idrottsplats 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 4: Svar på medborgarförslag om upprustning och utveckling av 

strandpromenaden längs Magelulngen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 5: Svar på skrivelse från (s), (mp) och (v) om uppföljnings- och 

kvalitetsseminarium 
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Rådet tyckte att det lät intressant med ett kvalitetsseminarium för nämnden 

och frågade om även de kunde delta. Förvaltningen lovade återkomma med 

besked. 

 

Ärende nr 8: Äldreboendeplan för Östra Söderort – stadsdelsnämnderna 

Enskede-Årsta-Vantör, Farsta och Skarpnäck 

Rådet instämde i förvaltningens synpunkter. 

 

Ärende nr 9: Redovisning av pågående och avslutade projekt inom Farsta 

stadsdelsförvaltning 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: System för intern kontroll 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Fyllnadsval till stadsdelsnämndens pensionärsråd 

Sture Simonsson, SPF Sköndal, har avsagt sig uppdraget som ersättare i 

pensionärsrådet. SPF Sköndal har istället nominerat Sonja Wenström. 

Rådet hade inga synpunkter. (Se även § 8.) 

 

Ärende nr 13: Förslag till detaljplan för fastigheten Rågö 1 – yttrande till 

stadsbyggnadsnämnden 

Rådet ansåg att det är olämpligt att hotellhemmet får sin angöring till den 

hårt trafikerade Farstavägen, och föreslog istället att angöring ordnas till 

Pepparvägen. Rådets synpunkt i denna fråga skickas till stadsbyggnads-

kontoret i form av ett protokollsutdrag. 

 

Ärende nr 14: Uppföljning av privata vård- och omsorgsboenden – Stora 

Sköndal 

Avdelningschef Ingrid Friberg berättade att förvaltningen fortsättningsvis 

kommer att följa upp de inlämnade åtgärdsplanerna fortlöpande, bland 

annat utifrån de slutdatum som planerna anger för olika åtgärder.  

 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Från föregående sammanträde:  

1) Upprustning av mark framför Centrumkyrkan. Ingrid bad att få återkomma 

senare. 

2) Tackar många äldre nej till plats på vissa boenden? Ingrid svarade att 

förvaltningen inte upplever att det är så. 

 

Care Team övertar ansvaret för sjuksköterskeinsatser kvällar och nätter vid Edö 

från den 15 mars. Insatsen bedrivs idag av Attendo Care. 
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Ingrid Friberg har träffat initiativtagare till en anläggning för mattcurling i 

Tyresö och hänvisat dem vidare till stadens idrottsförvaltning och 

utbildningsförvaltning, eftersom gruppen är intresserad av att även etablera 

sporten i Stockholm. 

 

Inga beslut har ännu fattats på central nivå i staden när det gäller ombyggnaden 

av Farsta vård- och omsorgsboende, som beräknas bli betydligt dyrare än de 

ursrpungliga kalkylerna visade. Ingrid lovade återkomma när hon har besked 

att ge. 

 

§ 6 Svar från Atrium Ljungberg på rådets skrivelse om nivåskillnader 

i nya delen av gallerian i Farsta Centrum 

 Rådet har nu fått svar på sin tidigare skrivelse till fastighetsägaren Atrium 

Ljungberg (se protokoll från mötet den 7 juni 2010). I skrivelsen framförde 

rådet kritik mot det man upplevde som otillräckliga åtgärder för att 

markera farliga nivåskillnader i golvet i den nya delen av gallerian i Farsta 

Centrum. Rådet lade svaret från Atrium (se bilaga) till handlingarna. 

 

§ 7 Övriga frågor  

Förvaltningen har sammanställt de önskemål som rådet har framfört vid 

sina möten när det gäller studiebesök och information av olika slag. Rådet 

gick igenom listan och bestämde att följande punkter – som alltså är beslut 

vid tidigare möten – nu utgår eftersom de har blivit inaktuella. (Tidigare 

beslutsdatum anges inom parentes.) 

 

 Besök av projektledaren för projektet ”Brott mot äldre” (4 maj 2009) 

 Besök av representant för Farsta Östra Hemtjänst för redovisning av 

hur de arbetar med matlagning och matsituationen (7 juni 2010) 

 Besök av Atrium Ljungberg för redovisning av deras planer för 

aktivitetshuset vid t-banan i Farsta centrum (7 juni 2010) 

 Vissa uppgifter i brukarundersökningen vid beställarenheten 2010 

behöver korrigeras (6 december 2010) 

 

 Rådet bestämde följande om övriga punkter på listan: 

 

 Besök av Polisen för redovisning av deras brottsförebyggande arbete 

bland äldre (10 maj 2010) – Polisen bjuds in till rådets möte den 7 juni. 

  Översyn av regelverk och riktlinjer för kulturbidraget (7 september 

2009) – handläggare Marie Ehrenbåge deltar vid rådets möte den 9 

maj. 
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 Möjligt att besöka Sodexo för att studera matlådorna (10 maj 2010, 11 

oktober 2010) – ett studiebesök ordnas i höst, dock inte i anslutning till 

ett möte. 

 Möjlighet att besöka en visningslägenhet vid nya Farsta vob – (10 maj 

2010, 11 oktober 2010) – rådet avvaktar ombyggnaden. 

 Möte på Farsta vob för att samtidigt se en visningslägenhet (6 dec 

2010) – punkten slås samman med föregående punkt. 

 Besök hösten 2010 av MAS Inger Blomqvist för fördjupad redovisning 

av läkar- och sjuksköterskeinsatser vid Farstas vård- och 

omsorgsboende (7 juni 2010) – genomförs i anslutning till kommande 

besök på boendet (se föregående punkter). 

 Presentation av Socialstyrelsens nationella riktlinjer för vård och 

omsorg vid demenssjukdom (11 oktober 2010) – projektansvarig 

Marie-Louise Carlström deltar vid rådets möte den 9 maj. 

 Projektet ”Boken kommer” (11 oktober 2010) – rådet avvaktar till i 

höst när projektet har hunnit ta form. 

 Rapport under 2011 om hur läkemedelsgenomgångarna fortskrider (7 

feb 2011) – projektansvarig Brita Midelf deltar vid ett av rådets möten i 

höst. 

 Studiebesök på nytt boende i Hökarängen, Caremas Söndagsgården (7 

feb 2011) – studiebesök anordnas eventuellt i samband med rådets 

möte den 11 april; rådets möte hålls i så fall på Kastanjegården. 

 

Rådet godkände att deras namn och kontaktuppgifter publiceras på stadens 

hemsida. 

 

§ 8 Avslutning 

Ordföranden uttryckte hela rådets varma tack till avgående ersättaren Sture 

Simonsson för hans insatser och engagemang i rådets arbete.  

 

Mötet avslutades. 

 


